
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 03.12.2020 

Prítomní  poslanci: Emil Kohár, Mgr. Tomáš Kubačka, Ing. Milan Krakovský , Alžbeta Baďová  

Hostia: Mgr. Radoslav Olašák, PhDr. Desana Stromková 

Z dôvodu dodržiavania karantény sa starosta V. Guoth nemohol zúčastniť zasadnutia OZ. 

Zasadnutie na základe poverenia starostu obce otvoril a viedol zástupca starostu Emil Kohár. Privítal 

prítomných a skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. Prítomní sú štyria poslanci z piatich .  

Program zasadnutia OZ :  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba hlavného kontrolóra 

4. Záver  

Návrh na uznesenie  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia OZ zo dňa 03.12.2020.  

Prebehlo hlasovanie za program  

Za program : 4 poslanci : A.Baďová, E.Kohár, Ing. M.Krakovský, Mgr. T.Kubačka  

Nik sa nezdržal, nik nebol proti  

K bodu č. 2 

Určenie zapisovateľa: A. Baďová 

Určenie overovateľov: Mgr. T.Kubačka, Ing. M. Krakovský  

Hlasovanie:  

Za 4 poslanci : : A.Baďová, E.Kohár, Ing. M.Krakovský, Mgr. T.Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti  

K bodu č. 3 

Zástupca starostu vyzval Mgr. T. Kubačku aby predniesol správu z otvorenia obálok. Mgr. T. Kubačka 

správu predniesol. Podmienky splnili traja zo štyroch uchádzačov. Zástupca starostu vyzval Mgr. 

Olašáka aby opustil miestnosť a PhDr. D. Stromkovú,  aby sa prezentovala v obmedzenom čase 10 

minút. PhDr. D. Stromková uviedla svoje skúsenosti s prácou kontrolorky ktorú prevádza vo viacerých 

obciach a tiež s prácou starostky ktorou v súčastnoti je. Budúcu možnú prácu nechce riešiť na základe 

sankcií ale preventívne poradcovskou činnosťou. Chce pomôcť starostovi, poslancom a pracovníčkam 

na základe svojich skúseností a tak predísť problémom. Časový rozvrh dokáže zvládnuť.  

Položené otázky  : 

Mgr. Tomáš Kubačka :   

- Keďže je riaditeľkou odboru vzdelávania, čo to obsahuje.   

Oslovená informovala že je čestnou predsedníčkou vzdelávania v Štrbe 

- Či vie o základných zmenách.  



 

Oslovená odpovedala : áno , sleduje to  

- Či je možno školiť poslancov  

Oslovená odpovedala: áno, chodia sa vzdelávať 

Ing. Milan Krakovský :  

- Aké množstvo ľudí školila  

Oslovená odpovedala: školí sa podľa témy, napríklad účtovníctvo cca 300 osôb , školenie starostou je 

komornejšie a taktiež podľa záujmu.  

- Existuje  plán školení  

Oslovená odpovedala: áno a je zverejnený 

- Ak požiada obec o konkrétne školenie je možné uskutočniť to  

Oslovená odpovedala: Áno, dá sa , ale je výhodnejšie spojiť viac obcí kôli financovaniu školenia.  

Mgr. T.Kubačka:  

- Aká je intenzita jej kontrolórskej činnosti, nakoľko  je kontrolorkou vo viacerých obciach.  

Oslovená odpovedala: Dá sa to poriešiť aj v prípade, že by sa jednotlivé OZ prekrývali, nemusí byť na 

každom, dokáže si to odkontrolovať. Výhodnejšie by bolo ak by obec mala plán zasadnutí .  

- Keďže naša obec je dlhšie bez kontrolóra, má právo ďalšia kontrolórka kontrolovať aj spätne 

predchádzajúceho kontrolóra?  

Oslovená odpovedala: Áno, dá sa , aj bývalého kontrolóra, aj bývalého starostu, aj keď po dlhšom 

čase sa ťažko niečo mení.  

Po uplynutí časového obmedzenia E.Kohár požiadal p. PhDr. D. Stromkovú aby opustila miestnosť a 

následne prizval Mgr. R. Olašáka k 10 minútovej prezentácii. Mgr. R. Olašák sa predstavil, uviedol 

svoje rodinné pomery. V samospráve pracuje 23 rokov, najskôr ako aktivista, potom ako poslanec 

v obci Mojš. Vyštudoval právo , študovalo sa mu ľahko, nakoľko ho právo baví, robí kontrolóra 

v dvoch obciach, v jednej poradcu starostky. Opísal situáciu a jeho podiel rozbehnutia činnosti 

v obciach , tiež priebeh práce. Kontrolór má byť v obci hlavne na pomoc poslancom .  

Položené otázky:  

Ing. M.Krakovský : Spýtal sa na jeho bydlisko a možné dochádzanie  

Oslovený odpovedal: Cesta do vašej obce trvá jednu hodinu. Nevidim v tom problém.  

Mgr. T. Kubačka: Spýtal sa či videl stránku našej obce, či treba niečo upraviť.  

Oslovený odpovedal: Videl ju , ale nie moc detailne , vyžaduje si to viac času, nieje celkom dobrá, 

chýbajú tam nejaké veci.  

Ing. M. Krakovský : Na obecnú stránku vstupuje  iba  obecný úrad. Mala by obsahovať viac vecí , 

napríklad zväčšenie pre slabšie vidiacich .  

E. Kohár: Postačuje na výkon funkcie 25 hodín.  



Oslovený odpovedal: Dá sa tomu prispôsobiť, keďže sme si tak určili .  

 

Po uplynutí časového limitu požiadal E.Kohár uchádzača  aby opustil miesnosť a nakoľko sa tretia 

uchádzačka nedostavila  dal hlasovať.  

Za PhDr. D. Stromkovú  

Za 4 poslanci : Emil Kohár, Mgr. T. Kubačka, Ing. M. Krakovský, A. Baďová  

Nik sa nezdržal, nik nebol proti.  

Zástupca starostu E. Kohár skonštatoval, že PhDr. D. Stromková bola jednohlasne zvolená za 

kontrolorku obce Ivachnová a hlasovanie za ďalšieho kandidáta nie je potrebné . Po prizvaní 

kandidátov na kontrolóra obce vyhlásil výsledky voľby kontrolóra. Za hlavného kontrolóra obce 

Ivachnová bola jednohlasne zvolená PhDr. Desana Stromková.  

K bodu č. 4 

Zástupca starostu ukončil zasadnutie a poďakoval prítomným za účasť.  

 

Čas ukončenia : 17:45 hod  

Zapísala : Alžbeta Baďová        Emil Kohár 

          zástupca starostu 

overovatelia: Ing. Milan Krakovský 

                         Mgr. Tomáš Kubačka   

 


